
Protokoll årsmöte, Storstensuddens Bryggförening 20160723 

 

Närvarande medlemmar:  

 

Stig Nordin 

Bertil Anderberg 

Klas Salomonsson 

Jörgen Nordström 

Staffan Norberg 

Barbro Shumkov 

Roger Hörnqvist 

Bosse Eriksson 

Arne Nyman 

Birgitta Hörnqvist 

Inga Lundberg 

Ulla Lundqvist 

Anders Nyberg 

Peter Boström 

Anders Grönlund 

Gunilla Eriksson 

Andreas Winroth 
 

 

1. Mötet förklarades öppnat. 

 

2-3. Kallelse och dagordning godkänns. 

 

4. I frånvaro av ordförande Lars Andersson vars båda söner gifte sig valde årsmötet Stig 

Nordin att leda detsamma. 

 

5. Andreas Winroth valdes till årsmötets sekreterare. 

 

6. Till justerare av protokollet valdes Birgitta Hörnqvist och Barbro Shumkov 

 

7. Ordförande bad om kommentarer på föregående årsmötesprotokoll som gick ut med  

kallelsen till årsmötet. Årsmötet hade inget att kommentera eller tillfoga. Styrelsen 

rapporterade att beslut om tidpunkt för muddring och byte av trädäck har skjutits fram ett 

år. Vidare kommer styrelsen framgent att undersöka möjligheten att få hjälp med bytet av 

skolungdomar från träinriktad gymnasieutbildning. Därtill rapporterade styrelsen att 

bastuaggregatet har bytts. I verksamhetsrapporten nämndes att sedvanlig bomupptagning 

och bomnedläggning har skett, och att vi i samband med detta städat och snyggat till 

bryggområdet samt riktat lutande delar av bryggan. En ny badstege har satts upp. Vidare 

sattes julbelysning upp på bryggan som dock stormade bort en tid därefter.  

 

 8. Ekonomisk rapport gavs av kassör Bertil Anderberg. Se bifogad kopia. I samband med 

den ekonomiska rapporten föreslog Stig Nordin att inköp till föreningen ska vidimeras 

både av kassör och ordförande för att underlätta för föreningens revisorer. Detta förslag 

antogs av årsmötet. 

 



9. Årsmötet fastställde att ingen årsavgift tas ut nästa år eftersom vi just nu ligger på målet 

för kassan ca 50 000 kr. 

 

10. Gunilla Eriksson föredrog revisionsberättelsen och årsmötet beslutade att fastställa 

balansräkningen och lägga den till handlingarna. 

 

11.Årsmötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet. 

 

12. Inga motioner hade lämnats in till årsmötet. 

 

13. Val av styrelseledamöter. Valberedningen föreslog att sittande styrelse fortsätter ett år 

till, dvs omval av alla i styrelsen. Årsmötet biföll förslaget och omvalde Lars Andersson 

(ordförande), Bertil Anderberg (kassör), Bosse Eriksson, Henrik Johansson och Andreas 

Winroth. 

 

14. Årsmötet valde Gunilla Eriksson till revisor och Peter Boström till revisorsuppleant. 

 

15. Årsmötet omvalde sittande valberedning för ytterligare ett år. 

 

16. Under övriga frågor föreslogs: 

 

A) att vindan på bryggan med fördel, inte minst det estetiska kan bytas ut mot ett bord. 

Årsmötet gav styrelsen uppdrag att undersöka denna möjlighet. 

 

B) att det fortsatt ska finnas möjlighet att beställa tröjor med föreningens emblem och 

koordinater. Beställning kan ske hos Bertil Anderberg inom två veckor från årsmötet. En 

lista skickades också ut under årsmötet för att ge möjlighet till den som ville beställa. 

Tröjorna tillhandahålls till självkostnadspris. 

 

17. Mötet avslutades. 

 

 

Vid protokollet 

 

Andreas Winroth 

 

 

 

Justeras 

 

 

Barbro Shumkov  Birgitta Hörnqvist 

 

 

 



  


